
Innspill til planprogram KPA Meråker kommune
 
 
I forbindelse med utarbeidelsen av planprogrammet for KPA Meråker kommune ønsker Meråker Alpinsenter å komme
med følgende innspill.
 
Det er viktig at det legges til rette for videre utvikling i Fagerlia. Dette gjelder både for videre utbygging av fritidsboliger og
næringsaktivitet. 
 
Masterplanen for Meråker Alpinsenter spesielt og Fagerlia generelt fra 2019 vil være et viktig grunnlag for hvordan den
videre utviklinga av Fagerlia skal foregå. Her er det gjort et godt stykke jobb for å få til utvikling av alpinsenteret. Vi mener
derfor denne må tas inn i det videre planarbeidet. 
 
Det må legges til rette for mer parkering i bunnen av bakken og på toppen. I bunnen av bakken bør det legges opp til
parkering i nærhet til togstopp og påstigning for en fremtidig stolheis/gondol. 
 
Videre er det viktig at eierne av MA får mulighet til å fortsette å utvikle området rundt alpinsenteret videre. Dersom
Meråker Alpinsenter skal kunne utvikle seg videre er det helt nødvendig at det tilrettelegges for videre utbygging i
Fagerlia.
 
Det bør legges til rette for at det kan lages en trase fra Tromyra og ned mot påstigning Bjørgbekktrekket. For å få til det
må det lysegrønne området reguleres til idrettsformål. Dette vil også være viktig for fremtiden dersom en stolheis starter
ved jernbanen.
 




